
Protokół Nr 18/21
z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 27 stycznia 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz. 9:00
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz. 9:29
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

1 Radny Marek Zubrzyński,
2 Radny Marian Auron, 
3 Radna Jolanta Beata Bagińska,
4 Radny Józef Masianis,
5 Radny Bogusław Sojko,
6 Radna Małgorzata Klucznik.
7 Radny Tomasz Korzeniecki,
8 Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Radni nieobecni:
1. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
3 Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,

4 Pan Piotr Maksimowicz - Radny

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał radnych oraz gości. 

Do pkt 2. 

Radny  Pan  Marek  Zubrzyński – Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów,
przestawił proponowany porządek posiedzenia. 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych
Przeciw – 0



Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok

2021.
5. Zaopiniowanie projektu  uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.
6. Wolne wnioski i oświadczenia. 
7. Zakończenie posiedzenia.             

Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Omówiła zgłoszoną autopoprawkę do projektu uchwały.  

Pani Jolanta Beata Bagińska  – Przewodnicząca Rady Miasta – prosi o wyjaśnienie,
czym jest prefinansowanie.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – Pani Skarbnik wyjaśniła co to jest
prefinansowanie, informując, że jest to pożyczka na unijne projekty.  

Pan Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący Komisji  –  czego dotyczy projekt  Polska
Sportowa?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  poinformowała  Radnych,  że
projekt dotyczy wymiany nawierzchni na orlikach oraz remont na stadionie miejskim. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik – poinformowała, że w lutym będziemy ogłaszać
przetarg na I etap projektu, czyli stadion miejski. 

Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  czy  te  poprawki,  które  RIO
zwróciło uwagę odnośnie deficytu zostało poprawione. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – tak jest to poprawione. 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0



Radni  jednogłośnie (7 głosów za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie
uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2021-2027  wraz  z
autopoprawką.

Do pkt 4.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Sejny na rok 2021. 

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Omówiła zgłoszoną autopoprawkę do projektu uchwały.  

W trakcie dołączył Radny Tomasz Korzeniecki. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  czy  wszystkim
podległym jednostkom jest budżet wystarczający by mogły funkcjonować?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  wydatki  na  poziomie  roku
ubiegłego plus wzrost najniższej płacy minimalnej i środnik na pracownicze plany kapitałowe
są zabezpieczone. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował Radnych, że
potrzeby są oczywiście większe, jest to kwestia wpływów.  

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – poinformowała, że wpływy z pit są
tym roku o 400 tysięcy mniejsza. 

Radny  Marian  Auron –  mam  pytanie  odnośnie  dochodów,  które  kwestionowała
Regionalna Izba Obrachunkowa, prosi o szersze uzasadnienie, bo tu jest bardzo płytkie. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –   na  podstawie  operatów
szacunkowych jest to  wycena 4 lokali i 1 diałki.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  jak  wygląda
wykupienie nieruchomości przez Gminna Spółdzielnia „Samopomoc Chłopska”.?

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – udało nam się to w tamtym roku
sfinalizować.  

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – prosi o wyjaśnienie autopoprawki
i paragrafu 3 gdzie te kredyty planuje się zaciągnąć. 

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – poinformowała, że to będzie na
podstawie zapytania ofertowego, bardzo możliwe, że nie będziemy potrzebować takiej kwoty
pożyczki.  

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – jeżeli wrócą pieniądze z Ośrodka
Kultury to nie można przeznaczyć na dalszą część remontu? 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – każde pieniądze będą przyjmowane
uchwałą. 

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – mamy pieniądze na SAS czy tam
seniorzy spotykają się?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski –  Burmistrz Miasta Sejny – Seniorzy się spotykają,
mamy podpisaną umowę, generuje koszty ale nie z naszych pieniędzy. 



Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  – Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  to  stowarzyszenie
aktywnych Seniorów jest współfinansowane ze środków unijnych. 

Radny Bogusław Sojko – jak będzie wyglądało finansowanie żłobka po zakończeniu
projektu?

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – do maja mamy projekt i później
będziemy występować z uchwałami dotyczącymi opłat.  Po projekcie będzie mogło być w
grupie po 25 dzieci. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski –  Burmistrz Miasta Sejny – jeżeli będzie możliwość
pozyskać środki z innych projektów to będziemy korzystać. 

Radny Bogusław Sojko – czy baza lokalowa zmieści tyle dzieci?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – jesteśmy w stanie zmieścić

50 dzieci w tej bazie lokalowej?

Głosowanie:
Głosowało: 8 radnych
Za: 8 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (8  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie
uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021 wraz z autopoprawką. 

Do pkt 5.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  –  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z
autopoprawką. 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – czy to jest przy ul. Parkowej 5?
Pani Dominika Sidor – Kierownik – nie jest to w tych pawilonach przy ul. Parkowej

przy przystanku. 

Głosowanie:
Głosowało: 8 radnych
Za: 8 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 6.



Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie. 

Do pkt 7.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji  –  Pan Marek Zubrzyński
zamknął obrady posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów.

  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                   
    /-/Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Karina Palewicz


